
Biokoridory v okrese Rožňava z 
pohľadu ochrany prírody ako 

naliehavý problém 

Bude rýchlostná cesta R2 priechodná pre veľké šelmy a kopytníky? 
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Treba vybudovať priechody pre živočíchy (šelmy, 
kopytníky) ? 
 
Kde presne ich treba naplánovať? 
 
Aké typy priechodov treba postaviť? 







nefunkčný

! 

















Frekvencia za posledných 50 dní: 
131 záznamov 
- 56 krát Capreolus capreolus 
- 2 krát Cervus elaphus  
- 2 krát Sus scrofa 
- 2 krát Vulpes vulpes 









Frekvencia za posledných 50 dní: 
111 záznamov 
- 27 krát Capreolus capreolus 
- 69 krát Cervus elpaphus  
- 10 krát Sus scrofa 
- 5 krát Vulpes vulpes 
 









Časový harmonogram výstavby R2 ? 
(5-10-20 rokov?) 
 
Riziká? 
 











- počítať pri povoľovaní činností s rezervou na 
ekodukty (orgány štátnej správy) 

- pri plánovaní podnikateľských zámerov 
(právnické osoby, SHR) 

- v územnoplánovacej dokumentácii obcí  
 



Treba vybudovať priechody pre živočíchy (šelmy, 
kopytníky) ? 
 
Kde presne ich treba naplánovať? 
 
Aké typy priechodov treba postaviť? 


